
ZÁPIS  

Z jednání ŠKOLSKÉ RADY  

19.09.2019 /15,00/ Datum | čas | Schůzku svolal(a) Mgr. Kalvová Šárka  

 

Účastníci  
Viz. Prezenční listina  

Paní E.Benešová – příchod v 15,35  

 

Zahájení   
Paní Mgr. Kalvová přivítala přítomné členy a zahájila jednání ŠR.  

 

Schválení Výroční zprávy za školní rok 2018/19  
Všichni členové ŠR dostali Výroční zprávu v elektronické podobě, kde se s ní mohli před 

zahájením jednání seznámit.  

Výroční zpráva byla schválena   

Pro : 5            proti: 0        zdržel se:  0       nehlasoval: 1 (pozdější příchod)  

 

Počet žáků v ZŠ  
Členové ŠR byli seznámeni s počtem žáků a tříd ve školním roce 2019/20. Dále byli seznámeni 
s organizací vyučování. První třída samostatná, druhá a třetí třída – spojena, čtvrtá a pátá třída – 
spojena. Počet žáků bude upřesněn k 30.9.2019, vzhledem k tomu, že je zde již v září migrace žáků.   

 

Nákup nového spotřebiče do kuchyně  
Paní ředitelka školy požádala o zakoupení nového spotřebiče  

 

INFORMACE  o škole  
Paní Volejníková podala informace o  vyučování v jednotlivých třídách, o současných 

a plánovaných projektech v počítačové technice, 

o zařízení ve škole, o předělávání webových stránek a plánovaných akcí. Seznámila 

přítomné se zájmovými kroužky na škole, kterých je v současné době zároveň 

s MŠ deset .   

 

Různé   
Předsedkyně  ŠD paní Mgr. Kalvová upozornila na blížící se rozpočet školy na rok 2020.  

Paní Vrbová přednesla návrh o zřízení SRPŠ na škole.  

 

Konec ŠR  
ŠR byla ukončena v 15,55 hod.  

Dne : 23.09.2019     Ralsko – Kuřívody                                      zapsala : Lenka Vrbová  
 


